
Je krivo
vreme?

Redukcije električnega toka so spet naše
vsakdanje spremljevalke, čeprav smo pred leti,
ko smo tudi doživljali električne mrke upali. da
se to po zgraditvi jedrske in nekaterih drugih
elektrarn ne bo več dogajalo. O vzrokih za po-
novno prisilno temo j ,• bilo že v^liko napisanega
in povedanega in prav zanimivo je, kako dobro
vemo, zakaj smo v temi in kako hitro nas takšne
situacije prisilijo, da vendarle začnemo mrzlično
iskati rešitev — kot se je to sedaj zgodilo z izko-
riščanje reke Drine. Kakorkoli je to pohvalno, pa
je po drugi strani vendarle žalostno, da nas šele
nevščenosti takšnega obsega kot so redukcije
prisilijo k iskanju izhodov, ki jih prej zaradi raz-
nih lokalnih. osebnih in kdo bi vedel kakšnih še
interesov nismo hoteli videti in poiskati. Kot je že
običajno, tudi sedaj ni nihče kriv, saj bi najraje
vso krivdo zvalili na vreme, na katero pa ne mo-
remo vplivati, pa tudi ha odgovornost ga ne mo-
remo poklicati. Običajno pravimo, da se na na-
pakah učimo. Sedaj imamo izredno drago šolo, a
upajmo vsaj, da ne bo zaman in da se bomo v niei
kaj naučill.

Kaj menlte o redukcijah, kako se nanje pri-
pravljate in kako varčujete z elektrlko, so blla
vprašanja naše tokratne ankete.

ANKA SABALIČ:
»Svoj ritem življenja pri-
lagajam redukcijam,
tako da skušam pred
redukcijo. opraviti naj-
važnejša dela. Sicer pa
imam petrolejko, tako
da me električni mrki niti
ne motijo preveč. Se-
veda tudi vztrajno var-
čujem z elektriko. Še
posebej pazim, da po
nepotrebnem ne gorijo
razne luči in niso vklju-
čeni aparati. Eno slabo
stran pa redukcije l^
imajo: manj berem, ker
je pač manj časa, kajti
pri petrolejki ni moč či-
tati.«

FRANC BOLEN-
ŠEK: »Z elektriko zelo
varčujem, uporabljam
pa jo le za razsvetljavo,
električnih aparatov pa
nimam. Ne zdi se mi
prav, da dajemo elek-
triko v druge kraje Ju-
goslavije, kajti takrat, ko
smo se v Sloveniji odlo-
čali, da bomo plačevali
dodatni 60-odstotni pri-
spevek za gradnjo elek-
trarn, drugje po Jugo-
slaviji tega niso storiii.
Zakaj pa niso še oni
tako delali kot mi, pa bl
imeli sedaj vsi dovolj
elektrike?«

DORA VRBLJE:
»Ravnokar v izložbi
gledam svetilko na plin
in premišljujem. če bi jo
kupila, saj bi mi ob re-
dukcijah prišla še kako
prav. Električni mrki so
kar v precejšnji meri
spremenili življenje, če-
prav je res, da me re-
dukcije niti ne motijo
preveč in sem se nanje
že navadila. Kar se le
da naredim takrat, ko je
elektrika. Razumeti pač
moramo, da ne gre drU-
gače, upam pa, da bo
redukcij čimmanj.«

BRANKO PEVEC:
»Redukcij ne občutim,
ker imamo električno
napeljavo vezano na isti
vod kot toplarna, ki pa
nima redukcij. Delam
kot zavarovalni zastop-
nik, zato me redukcije
bolj prizadenejo v služ-
bi, saj moram svoj de-
lovni čas prilagodiii re-
dukcijam, kajti včasu, ko
je redukcija, ne obisku-
jem strank.«


